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VERSLAG VAN DE OCMW-RAAD VAN 22 JUNI 2023 
 
Aanwezig: Bert Vertessen, wnd. voorzitter 

Werner Raskin, voorzitter vast bureau 
Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, leden vast bureau 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny 
Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jordi Boulet, Ria Moesen, Jan Wils, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u00 
 
Voor aanvang van de zitting wordt een minuut stilte gehouden ter nagedachtenis van: 
  
- mevr. Arlette Devreese 
Mevr. Devreese overleed op 25 mei 2023 op de leeftijd van 84 jaar en was de moeder van Nicole Stulens 
(maatschappelijk werker) en Brigitte Stulens (gepensioneerd opvangbegeleidster BKO Dolfijn). 
 
- dhr. Jean Knaepen 
Dhr. Knaepen overleed op 12 juni 2023 op de leeftijd van 93 jaar en was de vader van Nathalie Knaepen 
(opvangbegeleidster BKO Dolfijn). 
 
 
In openbare vergadering 
 
01 Financiën (OCMW) - Gemeentelijke tussenkomst 2022 - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad neemt kennis van de overschotten of tekorten van de afzonderlijke entiteiten gemeente en 
OCMW Hoeselt en beslist met unanimiteit om geen gemeentelijke tussenkomst aan het OCMW Hoeselt vast te 
stellen. 
 
Artikel 274 van het Decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat de gemeente ervoor moet zorgen dat het OCMW zijn 
financiële verplichtingen kan nakomen. De gemeenteraad en de OCMW-raad kunnen in consensus het bedrag van 
een gemeentelijke tussenkomst aan het OCMW bepalen. De regelgeving bevat evenwel geen definitie van het 
begrip 'financiële verplichtingen' en er wordt geen berekeningswijze of model opgelegd. 
 
Voor het boekjaar 2022 zijn de overschotten of tekorten als volgt: 
voor de entiteit gemeente bedraagt het overschot van het boekjaar 2.205.247 EUR 
voor de entiteit OCMW bedraagt het tekort van het boekjaar -  956.514 EUR 
het geïntegreerd overschot van het boekjaar bedraagt 1.248.733 EUR 
 
In de loop van boekjaar 2022 was er één geldtransfer ten bedrage van 250.000 EUR nodig om een gebrek aan 
liquiditeiten bij het OCMW Hoeselt op te vangen. Dergelijke geldtransfers behoren tot het thesauriebeheer en 
zodoende tot de bevoegdheid van de financieel directeur. 
 
 
02 Financiën (OCMW) - Vaststelling jaarrekening 2022 - Goedkeuring 
 
Conform de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur (artikel 249) vormen de beleidsrapporten van de 
gemeente en het OCMW een geïntegreerd geheel. Elke entiteit behoudt evenwel zijn eigen bevoegdheden voor 
de vaststelling ervan. Zowel de gemeenteraad als de OCMW-raad moet eerst zijn eigen deel van de jaarrekening 
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vaststellen en daarna kan de gemeenteraad het deel van de jaarrekening dat de OCMW-raad heeft vastgesteld, 
goedkeuren, waardoor de geïntegreerde jaarrekening definitief is vastgesteld. 
 
De jaarrekening bestaat uit volgende documenten die voorwerp uitmaken van een beslissing van de raad: een 
beleidsevaluatie, een financiële nota en een toelichting. Bijkomend is een document samengesteld met 
achtergrondinformatie die nuttig is om de jaarrekening te beoordelen. 
 
De OCMW-raad keurt zijn deel van de jaarrekening 2022 goed met 13 stemmen voor (Werner Raskin, Bert 
Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Liesbeth Werelds, Stanny Crommen, Jordi Boulet en Ria Moesen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jan Wils) en 0 
onthoudingen. De saldi zijn als volgt: 
budgettair resultaat boekjaar 353.762 EUR 
gecumuleerd budgettair resultaat 12.854.104 EUR 
beschikbaar budgettair resultaat 12.746.212 EUR 
autofinancieringsmarge  1.550.439 EUR 
balanstotaal  45.472.224 EUR 
overschot van het boekjaar 1.248.733 EUR 
 
De OCMW-raad neemt kennis van de verklarende ‘documentatie’ bij de jaarrekening. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij dinsdag jl. naar de gemeenteraad van Bilzen geweest is en hij was daar als 
enig Hoeselts gemeenteraadslid. Hij is daar niet naartoe getrokken als voorhoede van de 'burgeroorlog' die eraan 
zit te komen, maar wel om te luisteren naar de financiële toestand van de stad Bilzen waarmee de gemeente 
Hoeselt dus gaat fusioneren. En dan vooral om te kijken of ze dit gemeentebestuur niet 'de broek uitdoen'. Of ze 
de gemeente Hoeselt niet in doekjes doen met hun financiën. En raadslid Fons Capiot is daar aardig veel te weten 
gekomen, zo merkt hij op. Hij zal het nu eerst hebben over het OCMW en doet dan later een tussenkomst inzake 
de gemeente. 
 
Raadslid Fons Capiot wijst erop dat hetgeen hij zal vertellen niet uit z'n duim gezogen of zelf bedacht is, maar dat 
komt van de heel bekwame N-VA oppositieleider in Bilzen m.n. Wouter Raskin en van een VLD-schepen van 
Sociale zaken die daar toch wel op enkele opmerkelijke zaken gewezen heeft. Hij vraagt schepen Heidi Berx dan 
ook om straks niet boos te zijn op hem, maar om - àls ze kwaad wil zijn - dat te zijn op de VLD-schepen van de 
stad Bilzen. Raadslid Fons Capiot zegt vervolgens dat hij zijn bril zal opzetten, want anders kan hij niet zien wat er 
het afgelopen jaar uitgevoerd is in Hoeselt. Dat is immers niet te veel. Vooreerst stelt hij vast dat het OCMW 
Hoeselt slechts 11% van de voorziene investeringen heeft uitgevoerd. Bij het OCMW Bilzen was dat 79%. Hij wijst 
schepen Heidi Berx erop dat ze dat kan navragen. Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij noodgedwongen moet 
terugkeren naar iets dat raadslid Mieke Claesen al vaak heeft opgemerkt. Ere wie ere toekomt. Raadslid Mieke 
Claesen heeft tijdens de OCMW-raden herhaaldelijk en herhaaldelijk voorgesteld om een zomerschool in te 
richten om de kinderen van kwetsbare gezinnen in onze maatschappij bij te sturen. En telkens kwam het 
antwoord dat daar geen vraag naar was, dat er geen leerkrachten waren en dat dit bestuur dat niet doet omdat 
er geen belangstelling voor is. Vervolgens leest raadslid Fons Capiot letterlijk voor wat de Bilzerse schepen 
Veronique Jans daarover heeft gezegd: 'Er volgt een goedkeuring voor een gebruikersovereenkomst in het kader 
van de zomerschool in het Heilig Graf Instituut. Er komen 33 monitoren en 12 leerkrachten. Voormiddag is er les 
en namiddag zijn er leuke activiteiten. We gaan ook voor het eerst oudercontacten organiseren. Voor het welzijn 
zal ook nog een zorgleerkracht worden ingezet.' Dit werd zo verteld door schepen Veronique Jans. En dan moet 
raadslid Fons Capiot hier vaststellen - en hij is daar altijd heel neutraal in geweest - dat dit hier in Hoeselt noppes 
was. Dat dit niet georganiseerd kon worden en dat het niks was. Zo moet hij nu toch raadslid Mieke Claesen gaan 
geloven dat daar iets te weinig inspanning voor is gedaan. Het is een kwestie van dat aan te brengen, want als ze 
in Bilzen zulke belangstelling hebben voor die zomerscholen dan kan het volgens hem niet dat er hier in Hoeselt 
geen vraag naar is. En dan is dat met andere woorden niet goed gemanaged en niet goed aangebracht. 
 
En raadslid Fons Capiot heeft dan een keer gekeken naar de wedde die schepen Heidi Berx optrekt. Dat kost de 
gemeente Hoeselt ongeveer 60.000,00 EUR per jaar. Hij stelt voor dat schepen Heidi Berx daar - net zoals bij de 
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geplande investeringen - 11% van krijgt. En dan is zij zeer goed betaald voor hetgeen ze gedaan heeft, aldus 
raadslid Fons Capiot. 
 
Burgemeester Werner Raskin wil reageren op de bemerkingen inzake de zomerschool. Hij weet dat schepen Heidi 
Berx en hijzelf zich echt hebben ingespannen om het onderwijs - zowel de gemeentelijke basisschool in Alt-
Hoeselt als de vrije scholen - te contacteren. Dat contact was rechtstreeks met de respectievelijke 
schooldirecteurs. Schepen Heidi Berx bevestigt daarop dat zij aangaven geen leerkrachten te hebben in hun 
scholen om te helpen met de organisatie van de zomerschool. Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat dit 
effectief het antwoord was. Dit is gewoon zo. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat er dan een beetje meer moeite gedaan moet worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er heel veel gebeld is door zowel schepen Heidi Berx als hemzelf. Zij 
hebben heel erg aangedrongen, maar er was niemand in geen enkele school die interesse had voor de 
zomerschool. 
 
En verder komt burgemeester Werner Raskin terug op de opmerking van raadslid Fons Capiot over de 
investeringen. Dat heeft veel te maken met de geplande bouw van een nieuwe kinderopvang aan de school in Alt-
Hoeselt. Daarvoor komt het bestuur aanstaande dinsdag samen om de plannen te bekijken. Het heeft dus te 
maken met de 650.000,00 EUR die daarvoor voorzien is. Dat is een heel groot bedrag binnen de begroting van het 
OCMW Hoeselt. En als dat natuurlijk niet tot uitvoering komt dan is er een heel grote doorschuiving in dat jaar. 
 
Raadslid Fons Capiot wijst er nog op dat hij uiteraard oppositie voert in Hoeselt, maar als hij naar buiten gaat dan 
verdedigt hij als raadslid van het OCMW en de gemeente Hoeselt uiteraard de belangen van Hoeselt. En hij wil 
het bestuur nadrukkelijk oproepen om waakzaam te zijn en te letten op wat er in Bilzen aan het gebeuren is. Bij 
het lokaal bestuur Bilzen kijkt men momenteel naar de loonkosten. Hij zal daar straks nog op terugkomen, maar 
bij de zomerschool kan iedereen dat al zien. Het gaat om 33 monitoren, 12 leerkrachten en een zorgleerkracht. En 
dat terwijl het OCMW en de gemeente Hoeselt bespaart. Hij roept nogmaals op om op te letten, want dit is 
budgettair belangrijk. 
 
Burgemeester Werner Raskin stelt dat het bestuur er niet meer van kan maken. Er is hard geprobeerd om 
medewerkers te vinden. Men heeft daarin zijn best gedaan. Meer kan men niet doen. 
 
 
03 Overheidsopdrachten - Aanstellen ontwerper restauratie Kluis van Vrijhern - Lastvoorwaarden en 

gunningwijze - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2023-037 inzake 
het aanstellen van een ontwerper voor de restauratie van de Kluis van Vrijhern.  
 
Het bestek werd opgesteld door de intergemeentelijke onroerend erfgoeddienst (IOED) Oost- Haspengouw. De 
opdracht omvat de nodige voorstudies, opmeting van de gebouwen, opmaak van een ontwerp (inclusief 
veiligheidscoördinatie), opmaak van een raming en voorstel voor fasering voor de restauratie en herinrichting van 
de gebouwen van de Kluis van Vrijhern.  
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 110.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Heidi Berx licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat later vandaag op de gemeenteraad een punt inzake Leader Haspengouw is 
geagendeerd. Is er geen optie om via die weg subsidies aan te vragen? 
 
Schepen Heidi Berx antwoordt dat alle opties zijn afgetoetst, maar dat er nergens subsidies te krijgen zijn. Ze is 
daar heel ver in gegaan. Er zijn hiervoor heel veel mails gestuurd. 
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Raadslid Serge Voncken merkt op dat via Leader Haspengouw misschien wel subsidies te krijgen zijn. Daarvoor 
bestaat deze organisatie toch. 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat hij veronderstelt dat er wel opties zullen zijn wanneer er naar uitvoering van 
de werken wordt gegaan. Zeker nu met het initiatief rond het Landschapspark Haspengouw. 
 
Raadslid Serge Voncken bevestigt dit. Hij denkt dat er mogelijkheden zijn omdat wat betreft De Kluis van Vrijhern 
al een project geweest is waar men verder op kan bouwen. Het lijkt hem dus heel logisch om dat daar aan te 
vragen. 
 
Schepen Heidi Berx herhaalt dat de verschillende opties zijn afgetoetst. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt wie de gemeente en het OCMW Hoeselt vertegenwoordigt binnen Leader 
Haspengouw. Heeft die afgevaardigde deze vraag al gesteld? 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen antwoordt dat die vraag nog niet is gesteld. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat deze optie dus niet is onderzocht. Hij wijst erop dat schepen Heidi Berx zegt 
dat deze optie is onderzocht, maar waarnemend voorzitter Bert Vertessen geeft terecht aan dat de vraag niet is 
gesteld. 
 
Schepen Heidi Berx verduidelijkt dat mevr. Veerle Vansant van IOED Oost hiervoor alle mails heeft verstuurd. 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat mevr. Vansant de opdracht kreeg om uit te kijken naar wat de 
mogelijkheden zijn in de breedte. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat ook hier weer alles wordt overgelaten aan externe bureaus. Dan weet men 
zelf niet wat er gebeurd is. 
 
Burgemeester Werner Raskin ontkent dit. Het bestuur huurt deze in omdat het niet zomaar de medewerkers 
heeft die kunnen zoeken. Het wordt overgelaten aan gespecialiseerde mensen. Maar het blijkt dat De Kluis van 
Vrijhern niet geklasseerd is. Ook hij was daar trouwens verwonderd over. 
 
Raadslid Serge Voncken begrijpt dat laatste. Hij weet dat men voor geklasseerde gebouwen speciale subsidies kan 
krijgen voor een restauratie. Dan is dat een restauratiedossier. Maar er zijn nog andere kanalen waar men 
eventueel wel subsidies kan krijgen voor onroerend erfgoed. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat deze bemerkingen meegenomen worden. Schepen Yves Croux denkt 
dat het goed is dat er een uitgewerkt plan zal zijn waarmee het bestuur dan de boer op kan om subsidies binnen 
te halen voor de renovatie van het gebouw. 
 
Raadslid Serge Voncken waarschuwt om daar niet te laat mee te komen. Zoals geweten heeft een 
subsidieaanvraag een lange doorlooptijd. Er kan gerust al aangegeven wat men wil doen en een rudimentaire 
raming maken. Daarvoor hoef je nog geen plan te hebben. Op die manier kan je die subsidies al beginnen te 
zoeken, want anders dreig je te laat te komen. 
 
Burgemeester Werner Raskin denkt dat hier aanstaande dinsdag ook over gesproken kan worden met het 
architectenbureau. Mogelijk kunnen zij hier ook mee belast worden. Er kan inderdaad nog bijkomend naar 
subsidies gezocht worden. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat hij daar toch zelf naar op zoek zou gaan. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt om de vele mails waar naar verwezen werd voor het bekomen van subsidies aan 
hem te bezorgen. 
 
Schepen Heidi Berx antwoordt dat dat geen probleem is. 
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Raadslid Mieke Claesen vraagt wat de bedoeling is. Wat gaat er gedaan worden met het gebouw eens het 
gerestaureerd is?  
 
Schepen Heidi Berx antwoordt dat men het historisch erfgoed wil behouden alsook de sfeer en de rust. De 
duurzame restauratie is afgestemd op de erfgoedwaarde en de eigenheid van de ruimtes. Het moet altijd een 
stilteplek blijven. Zo zou er bijvoorbeeld een plek voor een schrijver kunnen komen die dan in alle stilte kan 
werken. 
 
Raadslid Serge Voncken informeert naar het horecagedeelte. 
 
Schepen Heidi Berx verduidelijkt dat de uitbating van het café als ontmoetingsplaats ook moet en zal blijven. Men 
zal daar zondagsvieringen en activiteiten kunnen blijven organiseren zoals dat nu ook al het geval is. Schepen Yves 
Croux vult aan dat het bestuur de mensen van de vzw Vrienden van de Kluis heeft uitgenodigd. Zij hebben samen 
geschreven aan het bestek. Alle gebouwen naar een vergunbare toestand brengen, zal echter geen gemakkelijke 
opdracht zijn. Het is niet eenvoudig om daar een renovatie te doen en alles vergund te krijgen zoals het zou 
moeten. In die zin zal er misschien wat geschoven moeten worden. Maar de mensen van de vzw hebben 
meegegeven hoe groot de oppervlakte van het cafetaria moet zijn, welk sanitair er moet zijn, welke opslag nodig 
is en wat voor hun belangrijk is. De stalling aan de linkerzijde moet grondig gerenoveerd worden om als 
opbergruimte te kunnen dienen. Nu zijn er heel wat materialen opgeslagen doorheen heel Vrijhern. Schepen Yves 
Croux voelt echter dat er binnen de OCMW-raad wel unanimiteit is om deze studie op te starten en de renovatie 
te doen. Het gaat hier immers om de toeristische parel van Hoeselt. Het bestuur wil de collega's van Bilzen er dan 
ook van overtuigen dat dit een meerwaarde is in de contreien van de fusiestad. 
 
Raadslid Serge Voncken staat hier zeker achter. Hij vindt het nog altijd een zeer grote gemiste kans dat het 
bestuur dat andere perceel in de omgeving van de Kluis niet heeft aangekocht. Een heel spijtige zaak dat het 
schepencollege intussen ook wel zal inzien. 
 
 
04 Sociale dienst - Engagement ondersteuning Samenlevingsdienst - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad verleent unaniem goedkeuring om het charter 'Een samenlevingsdienst voor en door jongeren' te 
ondertekenen en een engagement aan te gaan op niveau 2 houdende het informeren van jongeren en potentiële 
gastorganisaties in de gemeente. Hieraan zijn geen kosten verbonden. 
 
De 'Samenlevingsdienst' biedt jongeren tussen 18 en 25 jaar de mogelijkheid om zich gedurende 6 maanden 
voltijds te engageren voor maatschappelijke projecten (natuur, welzijn, cultuur of sport) waarbij ze hun 
competenties kunnen versterken. Het programma biedt zoekende jongeren op die manier de gelegenheid om 
vaardigheden te verwerven die essentieel zijn voor hun persoonlijke, sociaal professionele en maatschappelijke 
ontwikkeling. Dit wordt gefaciliteerd met vormingen en begeleiding. De jongeren ontvangen een forfaitaire 
kostenvergoeding (10,00 EUR/dag), verplaatsingsonkosten (max. 100,00 EUR/maand) en ze worden verzekerd.  
 
Aan de lokale besturen wordt het aanbod gedaan om zich te engageren op één van de volgende niveaus: 
- niveau 1: de basisprincipes onderschrijven door het ondertekenen van het charter; 
- niveau 2: het informeren van jongeren en potentiële gastorganisaties in de gemeente; 
- niveau 3: het ondersteunen van een project- of opleidingsdag. Dit houdt in bijvoorbeeld in het ter beschikking 

stellen van project – of vormingsdagen; 
- niveau 4: één of meerdere jongeren binnen de gemeentelijke diensten ontvangen. De gemeente ondertekend 

een partnerschapsovereenkomst en stemt hierbij in om een jaarlijkse eenmalige bijdrage van 50,00 EUR te 
betalen en kan ervoor kiezen om de Algemene Vergaderingen bij te wonen; 

- niveau 5: zich verbinden tot een pilootproject waarbij de gemeente de uitbreiding van de Samenlevingsdienst 
dmv financiering ondersteunt.  

 
Het platform van de Samenlevingsdienst staat in voor de algemene coördinatie van het project, zorgt voor de 
persoonlijke en administratieve opvolging van de jongeren, organiseert het opleidingsprogramma voor de 
jongeren, neemt de betaling van de forfaitaire kostenvergoeding en verplaatsingsonkosten van de jongeren op 
zich, alsook de verzekeringen. Hiervoor ontvangt men werkingssubsidies vanuit Europees Sociaal Fonds (ESF). 
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Schepen Heidi Berx licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt wat dit precies inhoudt voor het OCMW Hoeselt. Je kan dit charter wel 
ondertekenen, maar zal er dan ook iets actief mee gedaan worden? 
 
Schepen Heidi Berx verduidelijkt dat het bestuur zich engageert voor niveau 2. Dat betreft het informeren van 
jongeren en bijkomend ook de bredere bevolking. Mocht het OCMW Hoeselt verder gaan in niveau dan kost dit 
het bestuur alleen maar geld. Desalniettemin moet het lokaal bestuur dit hebben en het aan de inwoners kunnen 
aanbieden. En dit wordt gemanaged door Het Huis van het Kind. Zij zijn bevoegd tot de leeftijd van 25 jaar. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt hoe dit bekend gemaakt zal worden. 
 
Schepen Heidi Berx antwoordt dat dit zal gebeuren door Het Huis van het Kind. Het zal waarschijnlijk in Hoeselt 
Mag Gezien komen. 
 
 
05 Sociale dienst - Opstart Family Justice Center - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad verleent unaniem goedkeuring voor de opstart van het 'Family Justice Center (FJC)' binnen de 
politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst en gaat hiervoor een samenwerking aan met het Agentschap Justitie & 
Handhaving alsook met de lokale besturen van Bilzen en Riemst. De OCMW-raad keurt tevens de 
kaderovereenkomst en engagementsverklaring inzake inrichting en financiering van het FJC Limburg binnen de 
politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst goed. 
 
Intrafamiliaal geweld is een omvangrijk maatschappelijk probleem. In het Family Justice Center (FJC) Limburg 
werken politie, justitie, hulp- en dienstverlening, (geestelijke) gezondheidszorg,… dan ook intensief samen om 
deze problematiek gecoördineerd aan te pakken. Binnen het FJC bundelen bovenvermelde professionals hun 
expertise en ervaring om deze maatschappelijke problematiek op een duurzame, efficiënte en doeltreffende 
manier aan te pakken door een actief hulpaanbod aan te bieden aan het gezin of door hulpverleners te 
ondersteunen die al een lopend traject binnen een gezin hebben. 
 
Vanuit de Vlaamse overheid wordt het algemeen werkingskader (incl. algemene coördinatie en administratieve 
ondersteuning, juridisch kader, operationele processen,…), een dossierbeheersysteem, een hoofdlocatie waar het 
intersectoraal overleg kan plaatsvinden en personeelsinzet (o.a. psycholoog, kinderpsycholoog, 
verbindingspersonen voor politie, casusregisseurs voor de meest zware en complexe dossiers) voorzien. 
 
Conform dit kader van de Vlaamse overheid wordt binnen de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst uitgegaan van 
een personeelsinzet van 1,2 VTE, waarbij de kosten (raming 78.690,74 EUR) tussen de lokale besturen verdeeld 
worden volgens de verdeelsleutel van de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst. Voor het lokaal bestuur Hoeselt komt 
dit aandeel op 15,66%. 
 
 
06 Sociale dienst - Samenwerkingsovereenkomst project 'Lokale partnerschappen' - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad keurt de samenwerkingsovereenkomst over het matchingsproces in het kader van de Europa 
WSE oproep 'lokale partnerschappen', in voorbereiding van het Lokaal Partnerschap Zuid-Oost Limburg 
(Tongeren, Bilzen, Hoeselt, Riemst, Voeren en Borgloon), unaniem goed. 
 
De verdeling van de financiële middelen van het Europees Sociaal Fonds (ESF) wordt in de nabije toekomst op een 
andere wijze georganiseerd. Er wordt afgestapt van de versplinterde (top-down) subsidieoproepen met beperkte 
duurtijd. In de toekomst kunnen er bottom-up en onder regie van de lokale besturen en de VDAB 
partnerschappen afgesloten worden die voor een duurzame periode (6 jaar) subsidies ontvangen. Dit om op 
regioniveau, middels een holistische wijze, aan de slag te gaan met niet-beroepsactieven en de meest kwetsbare 
groepen met een complexe problematiek. 
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Om de besturen hierin te ondersteunen is het ondersteuningsteam ‘ESF Capacity Building’ opgericht, met 
dossierbeheerders vanuit de VVSG en de VDAB. Binnen het partnerschap zijn de OCMW’s en de DAB 
kernpartners. Het ondersteuningsteam heeft een stappenplan uitgewerkt om de aanloop naar de deelname aan 
de Europa WSE (ESF) oproep ‘lokale partnerschappen 2023' te faciliteren. Deze voorbereidende stappen houden 
geen engagement in tot effectieve deelname aan de Europa WSE (ESF) projectoproep 'lokale partnerschappen 
2023'. 
 
De eerste fase betrof het afsluiten van de intentieverklaring rond de regio waarin het partnerschap actief zal zijn, 
alsook het mandaat om samen de selectie van andere actoren te maken. Het vast bureau d.d. 31-01-2023 
verleende alvast goedkeuring aan deze intentieverklaring. 
 
De tweede fase betrof het identificeren van de lokale noden binnen het werkingsgebied Zuid-Oost Limburg. Deze 
stap resulteerde in een ‘lokaal addendum Zuid-Oost Limburg’ waarin 4 regio-uitdagingen werden geformuleerd 
voor de niet-beroepsactieven en de meest kwetsbare groepen met een complexe problematiek binnen het 
werkingsgebied. 
 
In de derde fase (lopende) zal er een matching plaatsvinden van de expertise van andere organisaties op de lokale 
noden. In de ontwerp samenwerkingsovereenkomst wordt voorgesteld om het OCMW Bilzen aan te duiden om 
het matchingsproces te voeren. 
 
Nadat de volledige matchingsprocedure is doorlopen, zal de vierde fase zijnde de finale voorbereidende stap tot 
effectieve deelname aan de Europa WSE (ESF)projectoproep 'lokale partnerschappen' 2023 plaatsvinden. Hierbij 
gaan de deelnemende besturen er mee akkoord om met de geselecteerde partners en de VDAB de verdere 
vorming van het partnerschap op te starten. 
 
 
07 Sociale dienst - Reglement 'Bieskruid' en 'Biesotiekje' - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad keurt het reglement aangaande het 'Bieskruid' en het 'Biesotiekje' unaniem goed. Het reglement 
is geldig vanaf 1 juli 2023 en dit voor een termijn eindigend op 31 december 2024. 
 
De OCMW-raad d.d. 19 december 2019 keurde de samenwerkingsovereenkomst tussen het OCMW Bilzen en het 
OCMW Hoeselt aangaande het 'Bieskruid' en het 'Biesotiekje' goed. Sociale kruidenier 'Bieskruid' verkoopt 
basisproducten (voeding, verzorgings- en onderhoudsproducten) aan verminderde prijzen. Het 'Biesotiekje' is een 
tweedehands kinderkleding- en speelgoedwinkel. De diensten zijn enkel toegankelijk op doorverwijzing van de 
Sociale Dienst van het OCMW Bilzen of het OCMW Hoeselt voor mensen in armoede. 
 
De werking, toegangsvoorwaarden en aankoopbeperkingen werden nu beschreven in een reglement, dat werd 
opgesteld in overleg met het OCMW Bilzen.  
 
 
08 Sociale dienst - Oprichting interlokale vereniging voor de regierol inzake sociale economie & werk op 

het grondgebied Tongeren, Bilzen, Riemst, Voeren en Hoeselt - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad keurt - in overeenstemming met de verbintenisverklaring d.d. 27 oktober 2022 en gelet op de 
goedgekeurde subsidieaanvraag - de overeenkomst tot oprichting van de interlokale vereniging voor de regierol 
inzake sociale economie en werk op het grondgebied Tongeren, Bilzen, Riemst, Voeren en Hoeselt unaniem goed. 
 
In zitting van 27 oktober 2022 keurde de OCMW-raad de verbintenisverklaring i.h.k.v. het samenwerkingsverband 
'Lokale regie sociale economie & werk Zuid-Oost Limburg' goed met als doel een bredere regierol op het vlak van 
sociale economie en werk aan te gaan. De verbintenisverklaring werd aangegaan met de lokale besturen van 
Riemst, Bilzen, Tongeren en Voeren en er werd tevens in opgenomen dat er een subsidieaanvraag zou ingediend 
worden namens alle betrokken besturen. 
 
Bij Ministerieel besluit werd op 22 maart 2023 een subsidie van 57.871,56 EUR voor het jaar 2023 
toegekend aan de stad Tongeren (beherende gemeente) om de regierol sociale economie en werk op te 
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nemen in de regio ZOLim (Tongeren, Bilzen, Riemst, Hoeselt en Voeren), en dit conform de 
subsidieaanvraag.  
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat er zojuist een agendapunt werd goedgekeurd over de 
samenwerkingsovereenkomst 'Lokale partnerschappen'. Zij heeft begrepen dat dit ook met de bedoeling was om 
mensen met leefloon of langdurig werklozen terug op de arbeidsmarkt te krijgen. Is deze regierol dan ook 
hetzelfde? En dan is er ook nog wijkwerken waar de gemeente en het OCMW Hoeselt in participeren. Werken 
deze initiatieven allemaal samen of werken deze voor een stuk naast mekaar? 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen verduidelijkt dat de regierol sociale economie & werk zich in het verleden 
vooral bezig hield met sociale economie rond toerisme. Maar in hun huidige aanbod gaan ze echt 'de boer op' en 
gaan ze naar de bedrijven zelf om te proberen daar enclaves op te richten. Zo wil men de mensen terug aan de 
gang zetten en op de werkvloer integreren.  
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt of deze daarbij dan gaan zoeken naar plaatsen voor sociale tewerkstelling. 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen bevestigt dat. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt vervolgens naar hoe wijkwerken hierbij aansluit. 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen antwoordt dat de tewerkstelling via wijkwerken zich vooral situeert in 
jobs zoals bode, kinderopvang, tuinonderhoud e.d. Bij de gemeentelijke Technische Dienst werken er 
bijvoorbeeld een aantal wijkwerkers. Het zijn meer dat soort sectoren waarin wijkwerkers actief zijn. De regierol 
sociale economie & werk richt zich effectief op de bedrijven en niet meer op de lokale besturen zoals dat in het 
verleden het geval was. 
 
 
09 Secretariaat (OCMW) - Ontslag van gemeenteraadslid dhr. Jasper Goffin - Kennisgeving 
 
De OCMW-raad neemt kennis van het ontslag van raadslid Jasper Goffin. 
 
Bij brief van 16 mei 2023 heeft dhr. Jasper Goffin zijn ontslag ingediend als gemeenteraadslid. Dit ontslag werd 
behandeld in de vergadering van de gemeenteraad d.d. 25 mei 2023. Aangezien de samenstelling van de OCMW-
raad identiek is aan de samenstelling van de gemeenteraad, maakt dhr. Jasper Goffin ook geen deel meer uit van 
de OCMW-raad. 
 
 
10 Secretariaat (OCMW) - Samenstelling raad voor maatschappelijk welzijn - Aktename 
 
Na het ontslag van dhr. Jasper Goffin als gemeenteraadslid werd dhr. Jan Wils geïnstalleerd als nieuw 
gemeenteraadslid. Bij besluit van de gemeenteraad d.d. 25 mei 2023 werd ook de nieuwe rangorde van de 
raadsleden vastgesteld. 
 
Conform artikel 68 § 1 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 is de samenstelling en de rangorde 
van de OCMW-raad identiek aan deze van de gemeenteraad. 
 
Er wordt akte genomen van de nieuwe samenstelling van de OCMW-raad. 
 
 
11 Secretariaat (OCMW) - Notulen en zittingsverslag OCMW-raad van 25 mei 2023 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de OCMW-raad van 25 mei 2023, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
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De zitting wordt voor gesloten verklaard om 20u35. 


